



Date: 10/11/2008

التاريخ: 2008/11/10

Customs Notice No (16 / 2008)

إعلان جمركي رقم (16 / 2008)

**Customs Declaration Registrations
Charges Amendment**

تعديل رسوم تسجيل البيانات الجمركية

The Customs Notice No. 9/2008 concerning customs declaration registration and processing charges in terms of type and status shall be amended as follows:-

يعدل الإعلان الجمركي رقم 2008/9 بشأن تطبيق رسوم تسجيل وإصدار البيانات الجمركية من حيث نوعها ووضعها الجمركي وكما يلي:-

1. The Paragraph regarding passengers accompanied goods of no commercial character shall be cancelled.
2. The charges on registration of customs declaration shall be amended by inserting "import by air" whether the cleared goods are dutiable or exempted and to be read as follows:

1. إلغاء الفقرة الخاصة برسوم تسجيل البيانات الجمركية للبضائع التي ترد بصحبة المسافرين والتي لا تحمل صفة تجارية.
3. تعديل رسوم التسجيل المفروضة على البيانات الجمركية بوضع الإستيراد جواً سواء كانت مرسمه او معفاة لتصبح كما يلي:-

Customs Declaration type and Status	Charge in AED
Import by air including passengers accompanied goods of no commercial character.	50

نوع ووضع البيان الجمركي	الرسم بالدرهم
الإستيراد جواً بما في ذلك ما يرد بصحبة المسافرين من بضائع لا تحمل صفة تجارية	50

This decision shall come into force as from the date of issue

يعمل بهذا الاعلان من تاريخ صدوره

Ahmed Butti Ahmed
Director General

أحمد بطي أحمد
المدير العام

